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L´oposició critica que la inversió de 
l´escola de música es passi al mercat  
C.TORRAMADÉ   

L'equip de govern de Sant Feliu de Guíxols -Tots per Sant Feliu i 
Convergència i Unió-, amb el suport del regidor d'Amics, va aprovar 
ahir canviar de projecte els 171.691,78 euros de subvenció de la 
Generalitat i la Diputació que havien de destinar-se a la reforma de 
l'escola municipal de música. Un canvi que no va convèncer els grups 
de l'oposició -PSC, Esquerra i Iniciativa-, que van mostrar la seva 
discrepància amb l'equip de govern, ja que entenen que aquests 
diners són necessaris per la reforma de l'equipament de l'escola de 
música. 

El regidor de Manteniment d'Equipaments municipals, Miquel Lobato, 
va exposar que el canvi era conseqüència de la política del Govern de 
l'Estat, que primer va dir que no permetria endeutar-se als 
ajuntaments, de manera que van decidir destinar aquests diners a 
obres que estiguessin en execució per no perdre la subvenció. Així, el 
govern va decidir trasllar-los al mercat. Més endavant, el Govern de 
Zapatero va rectificar i ja permetia a ajuntaments com el guixolenc 
amb bona salut econòmica endeutar-se. Lobata va manifestar que, de 
totes maneres, es treballarà perquè la reforma de l'escola comenci el 
més aviat possible l'any que ve i va insistir que la reforma "no 
perilla". 

Aquests arguments no van convèncer els tres grups de l'oposició 
citats. Per Iniciativa, Jesús Fernández va manifestar que entenia 
"l'excusa", però que amb la possibilitat de poder demanar crèdit es 
podia mantenir tot igual i que la inversió es destini a l'escola de 
música. El regidor d'ERC, Jordi Vilà, va expressar que es tracta d'un 
"tema molt sensible pel model de ciutat cultural que desitgem, 
mentre que els socialites van coincidir amb ICV que l'argument per 
treure els diners de l'escola de música "ja no serveix". 


